
Geacht College,

Bij de zomernota van 2023 heeft ProHengelo vragen gesteld over de borden
die bij de markt staan om fietsers af te laten stappen. College gaf aan dat
deze voor elke markt en na elke markt neergezet worden en worden
opgehaald. Goed nieuws, vorige week hebben we voor het eerst gezien dat
ze zijn opgehaald. Het gaat nu niet over de borden maar over de fietsers die
niets op de borden uitdoen. Uit meerdere hoeken horen we klachten over
de fietsers (jong en oud) die de borden negeren en gewoon in volle vaart
over de markt racen. Dit is de ondernemers maar ook bezoekers van de
markt een doorn in het oog.

De hekken staan dan wel bij alle ingangen maar dat maakt het de
fietsers niet onmogelijk om er langs te gaan. Wat wellicht wel zou helpen
om de markt af te sluiten voor fietsers of eens een aantal weken achter
elkaar de politie of handhaving op de markt die waarschuwingen en/of
bekeuringen uitdelen zodat het duidelijk is dat hier gewandeld moet
worden en niet gefietst. Wanneer deze handhavers en/of politieagenten
er staan kunnen ze direct de automobilisten die de stad gebruiken als
openbare weg aanspreken en hen de goede weg wijzen.

Op basis van het bovenstaande heeft de Fractie van ProHengelo de
volgende vragen?

Met vriendelijke groet,

Frank Peters Raadslid ProHengelo.

1. Is het college bekend met bovenstaande problemen?
2. Wat denkt het college te doen aan de klachten?
3. Is het college bereid om handhaving in  te zetten om wandelen door de

fietsers te bewerkstelligen?
4. Als het college geen handhaving in wil zetten, wat wil/kan ze dan doen om

deze problemen op te lossen?




